

r-economy.ru

Online ISSN 2412-0731

Published **quarterly**Founded in **2015**

2020, 6(2)

CONTENTS

Impact of infrastructure on socio-economic development of Russian regions: methodology and analysis
Small businesses in the global market: evidence from the fashion system of Vicenza province (Italy)
Strategic priorities for the development of middle regions in Russia 89 V.V. Akberdina, A.S. Sergeeva
Chinese and Russian transport corridors and the belt and road initiative: prospects of Sino-Russian cooperation
Analytical tools for economic research of small municipalities and gaming techniques for community involvement (the case of Voronezh region in Russia)



r-economy.ru

Online ISSN 2412-0731

Выходит 4 раза в год Основан в 2015 году

2020, 6(2)

СОДЕРЖАНИЕ

Влияние инфраструктуры на социально-экономическое развитие	
регионов России: методология и анализ <i>Е.Д. Игнатьева, О.С. Мариев, А.Е. Серкова</i>	65
Малые предприятия в глобальном рынке: пример сектора моды провинции Виченца (Италия)	74
Стратегические приоритеты развития	
срединных регионов России	89
Китайский и российский транспортные коридоры	
и инициатива «Один пояс – один путь»: перспективы китайско-российского сотрудничества 1 Ц. Чень	00
Аналитические инструменты экономических исследований малых муниципалитетов и игровые техники для вовлечения	
малых муниципалитетов и игровые техники для вовлечения общественности (пример Воронежской области в России) 1 М.И. Солосина, И.Н. Щепина	11